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Vragen van de leden Van Haersma
Buma en Jonker (beiden CDA) aan
de minister van Justitie over
asielaanvragen van Georgiërs.
(Ingezonden 22 maart 2010)

1
Is het waar dat het aantal
asielaanvragen van Georgiërs de
afgelopen maanden sterk is
toegenomen?1

2
Hebben meer landen in Europa te
maken met een toename van het
aantal asielaanvragen?

3
Wat is de achtergrond van deze
toename?

4
In hoeveel gevallen heeft u
Dublin-claims kunnen leggen?

5
Wordt bilateraal, dan wel in het
verband van de Raad van Europa,
contact onderhouden met Georgië
om het land te wijzen op de
verplichtingen in het Kaderverdrag
inzake de bescherming van nationale
minderheden?

6
Is het waar dat later dit jaar de
visumregels voor Georgische
onderdanen worden versoepeld? Zo
ja, hoe verhoudt zich dit tot de

toename van het aantal
asielaanvragen?

1 EO radio «Dit is de dag» , 18 maart 2010.
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